2019 Asia-Pacific Leadership Programme on Environment and Sustainable Development
2019亚太地区环境与可持续发展未来领导人研修班
申请表
	Family name 姓:
	
	(Photo)

	First name 名:
	
	

	Country 国籍:
	
	

	Gender 性别:
	
	

	Passport No. 护照号
	
	

	Date of Birth 出生日期:
	dd/mm/yy
	

	Current Affiliation:
当前所属
	

	Address:地址
	

	Title:职务
	
	Mail:邮箱
	

	Mobile Phone:手机
	
	Office Telephone:办公电话
	

	﻿Sustainable consumption and production is a critical component of a number of the Sustainable Development Goals (SDGs), what is your understanding of this? How do you apply this concept in your work? (maximum 500 words)
可持续生产与消费是许多可持续发展目标（SDG）的重要组成部分，您对此有何了解？ 您如何在工作中应用这个概念？（最多500字）


	Why are you interested in applying for this leadership programme? (maximum 500 words) 
您为何有兴趣申请这个领导力计划？（最多500字）


	Please share your experience in project implementation or personal challenge in which you’ve exercised a leadership role. (maximum 500 words)
请分享您在项目实施或个人挑战中的经历，并且您在其中担任领导角色。（最多500字）


	How will you share your experience to your colleagues in this leadership programme? (maximum 350 words)
你如何将你在研修班所获得的经验分享给同事？ （最多350字）



I hereby certify that the information I have given on this application form is complete and correct to the best of my knowledge.
特此声明，我在这份申请表上提供的信息是完整和正确的。
Signature签名:                                Date日期:                        
